

必勝客精緻下午茶
Pizza Hut Afternoon Tea



Me Time Tea Time
— 精緻下午茶 —

多款精緻下午茶點 歎盡High Tea閒情
Enjoy every leisure moment at Pizza Hut with
a range of Tea Sets that are tasty beyond words



Afternoon Tea Set
全新系列
HK\$20起
up




開心時刻 Pizza Hut

惠顧任何堂食
精緻下午茶餐3客，
即可免費獲贈多1客*

Free 1 Set*
with any purchase of
3 Dine-in Tea Sets

*詳情請參閱條款及細則。食物圖片只供參考
* Please refer to the terms & conditions for
details. Product photos are for reference only

條款及細則：• 免費之茶餐只限惠顧之最低價錢的堂食下午茶餐。• 只適用於堂食，星期一至五 2:30pm-6:00pm 及星期六、日 2:30pm-5:30pm
• 堂食另收加一服務費。• 適用於所有香港之必勝客分店，淺水灣、何文田廣場、粉嶺海聯廣場、大圍新翠、荃灣麗城花園及上環蘇杭街分店除外
• 請於落單時出示此優惠券(C1920)及以恒生enJoy卡簽賬。此優惠券不可兌換現金。• 每張賬單只接受一張優惠券。此優惠券不可與其他優惠共用，包括必勝卡9折優惠及恒生enJoy卡優惠。• 恒生銀行有限公司及香港必勝客保留對此優惠券使用的最終決定權。

Terms and conditions: • Free Tea Set is limited to the lowest priced items of ordered Dine-in Tea Sets. • For dine-in only, valid from 2:30pm-6:00pm from Monday to Friday, 2:30pm-5:30pm on Saturday & Sunday. • 10% service charge for dine-in orders. • Valid at all Pizza Hut in Hong Kong, except Repulse Bay, Homantin Plaza, Fanling Union Plaza, Tai Wai Sun Chui Shopping Centre, Tsuen Wan Belvedere Garden Shopping Centre and Sheung Wan Jervois Street outlets. • Please present this Coupon (C1920) when placing order and pay with Hang Seng Enjoy Card when settling bill. • This Coupon cannot be exchanged for cash. • Only one Coupon will be accepted for each transaction. • This Coupon cannot be used in conjunction with other offers, including Pizza Card 10% discount and Hang Seng Enjoy Card offers. • Hang Seng Bank Limited and Pizza Hut Hong Kong reserve the right of final decision on the use of this Coupon.

本券有效期 This Coupon is valid from 1-31/8/2012

(C1920)